

Resort Name : Selected Hotel 特选酒店

Package Name : 7 Days 5 Nights Chongqing + Yangtze River Three Gorges (Deluxe 5 ★Cruise "President")

Validity : As stated below 出发日期如下 **Tour Code 游览代码 : JH-CHN-CKG-IH-F001-HYC**

Price quoted per person basis (RM) | 价钱以一个人计算 (马币)

Departure Date 出发日期	Carrier 航空公司	Single 单人房	Twin 2人房	Child Bed 小孩有床	Child No Bed 小孩无床
2016 May 08 , 15	AK	5088	3588	3588	3230
2016 May 22	AK	5138	3638	3638	3275
2016 May 29 * Sch Hol	AK	5188	3688	3688	3320
2016 Jun 05 * Sch Hol	AK	5188	3688	3688	3320
2016 Jun 12 , 19	AK	5088	3588	3588	3230
2016 Jul 17, 24, 31 2016 Aug 07, 14, 21	AK	4988	3488	3488	3140
2016 Aug 28 *Pub Hol	AK	5188	3688	3688	3320
2016 Sep 04,18,11 *Sch Hol	AK	5538	3888	3888	3500
2016 Sep 25	AK	5488	3838	3838	3455
2016 Oct 02	AK	5938	4288	4288	3860
2016 Oct 09, 16, 23	AK	5538	3888	3888	3500

Notes :

- Price quoted per person basis (RM)
- Twin = 2 Persons per room
- Triple = 3 Persons per room
- The above rates are only applicable for Malaysian.
- Child rate only applies when sharing bed with 2 adults.
- Original passport require during boarding (validity at lease 6 months)
- **Similar grade of hotel will be arrange if the above mention hotel are fully booked. Hotel subjected to change without prior notice.**
- **For all Airlines: check in luggage is 20 kgs for each pax (Only 1 luggage per pax) and inclusive of meal on board and drink.**
- Seats availability is subject to seats allotment only, should our allotment being fully booked. Tour fare for new booking is subject to airline's current fare.

注意事项 :

- 价钱以一个人计算 (马币)
- Twin = 双人房
- Triple = 三人房
- 以上价格只适用于马来西亚公民
- 儿童价只适用于2成人同床
- 正版护照有效期至少6个月才可登机
- 如果以上提到的酒店都订满了, 类似档次的酒店将安排。酒店如有变更, 恕不另行通知
- 每位乘客享有20公斤来回拖运(只允许一件行李), 来回机上包含餐饮。
- 如所选的出发日期已客满, 新加入客人的团费将根据当时购入的机票差价来调整团费。

Package includes:

- Airfare
- Airport Taxes
- Check in 20kg Baggage (Max 1 baggage per pax)
- 5 Night's accommodation based on Twin/Triple sharing
- 5 Breakfasts ,5 Lunch , 5 Dinners (non-halal or vegetarian)
- Return local airport transfer (SIC Basis)
- Escorted orientation tour with Chinese speaking guide
- Tour & transfer as itinerary (SIC Basis)
- Entrance fees as itinerary
- Driver & Tour Guide tipping

Package excludes:

- Personal Expenses.
- Travel Insurance (RM 68 per 7 days per person)
- High Season surcharge

团费包含:

- 机票
- 机场税
- 托运行李 20kg(每位只允许一件行李)
- 5晚住宿双/三人房
- 5早餐, 5午餐, 5晚餐 (非清真或素食)
- 回返当地机场接送 (集体)
- 护航向导华文导游
- 指定行程 (集体)
- 指定行程门票
- 司机及导游小费

团费不含:

- 个人开支。
- 旅游保险 (每人 68 令吉 / 7 天)
- 旺季附加费
- 签证 (如需要)

→ Entry visa application (if applicable)
→ 6 % GST

→ 6% 消费税

Itinerary : 行程简介

7D5N

CHONGQING/YICHANG + YANGTZE RIVER THREE GORGES (DELUXE 5 ★ CRUISE “PRESIDENT”)

CYH



★ Special Cuisine : • ChongQing Flavor • Fish Cuisine • YingYang Steamboat
• Captain's Welcome Party • Captain's Farewell Banquet

Schedule:

D1 KUL - CHONGQING (MOB)

Hotel : Holiday Inn Express or similar classes

D2 CHONGQING YICHANG/YANGTZE RIVER THREE GORGES (B/L/D)

- People's Square, People's Grand Hall (Out View)
- Take the train to YiChang (Boarding to the luxury cruise)

Hotel : 5 ★ CRUISE “PRESIDENT” or similar classes

D3 YANGTZE RIVER THREE GORGES (B/L/D)

- Xi Ling Gorges
- Three Gorges Dam~Three Gorges Dam five Locks.
- Captain's welcome party

Hotel : 5 ★ CRUISE “PRESIDENT” or similar classes

D4 YANGTZE RIVER THREE GORGES (B/L/D)

- Shennu Steam
- Wu Gorges
- Qu Tang Gorges

Hotel : 5 ★ CRUISE “PRESIDENT” or similar classes

D5 YANGTZE RIVER THREE GORGES (B/L/D)

- Shibao Village
- Captain's farewell banquet

Hotel : 5 ★ CRUISE “PRESIDENT” or similar classes

D6 YANGTZE RIVER THREE GORGES-CHONG QING-KL (B/L/D)

- Ciqikou Ancient Town
- Hong Ya Cave
- JieFangBei Shopping Street

D7 ARRIVAL KL (MOB)

President cruise 5★ Arrangement:
• Arrange Room on Cruise 3rd Floor Or Above (Private Balcony)
• Arrange Reserve VIP Zone on Cruise Performance Night
• Experience High Tea (Coffee+Tea+Biscuit/Cake)

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Tourist Attractions:



CHONGQING

- **People's Square, People's Grand Hall** - the symbolic building of Chongqing People's Square, and also is an architectural Building. It is a square for municipal administration.
- **Ciqikou Ancient Town** - Ciqikou had been a major ceramics export port since the Song and the Ming dynasties.
- **HongYa Cave**- combines travel, business, and cultural scenery into one grand view, with an overriding theme of Stilted Buildings which stands for the famous traditional Bayu minority architectural style on raised wooden stilts.
- **Jiefangbei Walking Street**-Jiefangbei stands in the most prosperous downtown center of Chongqing. Jiefangbei, or the People's Liberation Monument, formerly known as the Monument of Victory in the War of Resistance (usually called the "Anti-Japanese war"), is a 27.5 meter high structure. It is the center of the city marked as Chongqing's commercial heart.

YANGTZE RIVER THREE GORGES

- **Xi Ling Gorges** - Scenic cruising in the longest and historically area of Yangtze gorges.
- **Three Gorges Dam** - the largest dam ever built in China. The Three Gorges Project has its main benefits in flood control, power generation and navigation. After lunch, cruises go through the Three Gorges Dam five locks.
- **Shennu Steam** - It's located on the southern bank of Wu Gorge, 20 kilos from Wushan County. Shennu Stream is 15 kilometers long. Due to the perpendicular mountains, deep valleys and turbulent water, very few people reaches this area, that makes the primitive environment maintains till now. A small motor boat will take visitors to the mysterious region. There are lots of beautiful natural sightseeing's. Some of them are so vivid that visitors would never believe.
- **Wu Gorges** - is known for the marvellous views of undulating mountains, grotesque peaks, and deep and serene valleys.
- **Qu Tang Gorges** - the shortest and most majestic area of Three Gorges. With good weather & permitted water level, you could join optional to visit the White Emperor City.
- **Shibao Village** - It represents one of the gems of Chinese architecture along the Yangtze River. From afar, the protruding 200-meter hill on the north bank appears to be a jade seal. The creation of the hill is attributed to the goddess Nuwa, who caused a rockslide while she was redecorating the sky after a fierce battle between two warring dukes.

Optional Tour:(1)The Tribe of Three Gorges [RMB280/ person] / (2) White Emperor Town [RMB280/ person]
(3) Fengdu “City of Devils” [RMB280/ person]

7天5夜

重庆/宜昌/长江三峡 (豪华超5★邮轮“总统号”)

CYH



★ 风味餐: • 重庆风味 • 全鱼宴 • 鸳鸯火锅 • 船长欢迎会 • 船长欢送宴

精简行程:

第一天 吉隆坡-重庆 (机上用餐)
酒店: 锦绣城智选假日酒店或同级

第二天 重庆-宜昌
长江三峡 (早/午/晚餐)
● 人民广场, 人民大礼堂 (外观)
● 乘塔动车到宜昌 (登豪华游轮)

酒店: 五★ “总统号” 邮轮或同级

第三天 长江三峡 (早/午/晚餐)
● 西陵峡
● 三峡大坝 ~ 五级船闸
● 船长欢迎宴

酒店: 五★ “总统号” 邮轮或同级

第四天 长江三峡 (早/午/晚餐)
● 神农溪景区
● 巫峡
● 瞿塘峡

酒店: 五★ “总统号” 邮轮或同级

第五天 长江三峡 (早/午/晚餐)
● 石宝寨
● 船长欢送会

酒店: 五★ “总统号” 邮轮或同级

第六天 长江三峡/重庆-回程 (早/午/晚餐)
● 磁器口古镇
● 洪崖洞风景区
● 解放碑步行街

第七天 抵达吉隆坡 (机上用餐)

- 豪华邮轮“总统号”5★特色:
- 保证船上住宿安排在3层或以上(含阳台)
 - 精心安排晚会表演的贵宾区位子
 - 下午茶体验(咖啡/茶+饼干/糕点)

行程次序·以当地旅社安排为准。

观光景点:



重庆

- **人民广场, 人民大礼堂** - 重庆市的标志性建筑。建国之初, 为了表达新生的人民政权有信心带领人民走向辉煌未来的决心。广场用花岗石铺就, 常年绿化如茵, 鲜花盛开。
- **磁器口古镇** - 有百年历史并也是不可多得古色古香的传统文化历史街区, 是人文荟萃、风景优美、独有“两江两溪三山四街”地貌的旅游胜地, 重温老重庆旧梦的好去处。接着参观重庆市人民大礼堂, 大礼堂采用明清两代的建筑特色, 体现出华丽, 庄严和精美奇巧的东方建筑特点。
- **洪崖洞风景区** - 以巴渝传统建筑特色的吊脚楼风貌为主体, 重庆夜生活的新标向。
- **解放碑步行街** - 解放碑步行街位于重庆市渝中区, 历来就是重庆最繁华的商业中心地带。这里有数量众多的百货公司、酒店、饭店等, 是重庆购物、美食和走走逛逛的好去处, 重庆时尚地标之一。

长江三峡

- **西陵峡** - 由高山峡谷和险滩礁石组成, 也是三峡中最为神奇壮丽的峡谷。
- **三峡大坝** - 世界最大规模的水利工程, 此水坝以三峡工程为依托, 全方位展示工程文化和水利文化, 将现代工程、自然风光和人文景观有机结合, 现今已拥有三峡展览馆。午餐后, 游船将通过雄伟壮观的三峡大坝五级船闸。
- **神农溪** - 神农溪是青石镇与飞凤峰之间的一条小溪。溪长15公里, 由于水面湍急、溪浅道窄, 其中有10公里为人迹罕至的原始山谷。您将乘坐小船欣赏美丽奇特的峡谷风光。
- **巫峡** - 整个峡区奇峰突兀, 怪石嶙峋, 峭壁屏列, 绵延不断, 是三峡中最可观的一段, 宛如一条迂回曲折的画廊, 充满诗情书意。
- **瞿塘峡** - 三峡中最短的一个峡, 其中峡之西端的夔门尤为雄奇。之后如果天气水位允许, 客人可自费选择游览白帝城。
- **石宝寨** - 此处令江有一俯高十多丈, 陡壁孤峰拔起的巨石, 相传为女娲补天所遗的一尊五彩石, 故称“石宝”。石宝寨塔楼倚玉印山修建, 依山耸峙, 飞檐展翼, 造型十分奇异。整个建筑由寨门、寨身、阁楼(寨顶石刹)组成, 共12层, 高56米, 全系木质结构。是中国目前仅存的几座木结构建筑之一, 又被称为“世界八大奇异建筑”之一。

自费项目: (1) 三峡人家 [RMB280] / (2) 白帝城 [RMB280] / (3) 丰都鬼城 [RMB280]

Flight Schedule / 航班表:

Departure	Return
-----------	--------

出发	回程
KUL - CKG AK 194 2035-0100	CKG - KUL AK1 93 0015-0500
<p>Terms & Conditions :</p> <ul style="list-style-type: none"> → The management & resort operators reserve the rights to alter any itinerary, substitute a vehicle or cancel a tour due to unforeseen operational condition. → The management & resort operators accept no liability for losses incurred due to failure to connect with other services management and cannot be held liable for lost of baggage or personal items, illness, injury, or death resulting from activities in which are beyond our control. → Prices are subjected to change without prior notice. → In case of cancellation or reduce rooms, the deposit or prepayment will be forfeited automatically. → Upon confirmation of booking, deposit that 50% of total fare is required. → Full payment is required before 4 weeks of departure date. → Cancellation is non-refundable in full or in part. There shall be no refund of any deposit. → Reservation is subjected to room availability. → No insurance coverage. → Price subject to 6 % GST → Fees Charge = Tour fare + 6 % GST (effective 1 Apr 2015) . → No GST applied for Oversea Package (T&C Applied) 	<p>条款及细则 :</p> <ul style="list-style-type: none"> → 再不可预测的状况下, 管理和度假村运营商保留权利随时更改任何行程, 替换车辆或取消旅游。 → 发生故障的损失, 丢失行李或私人物品, 生病, 受伤或死亡, 以及其他我们所无能控制的活动下所造成的损失或意外。管理层及度假村运营商, 不承担任何法律责任或追究。 → 价格如有更改, 恕不另行通知。 → 如果取消或减少客房, 定金或预付款将被自动取消。 → 预订确认后, 须付总费用的 50% 为定金 → 出发前 4 周, 必需支付全额费用 → 取消预订, 全部或部分已付款项恕不退还。 → 预订视房间, 配套空位进行供给。 → 没有保险签购于任何行程, 顾客需自行签购。 → 价钱需征收 6% 消费税 → 团费计算方法 = 团费 + 6% 消费税 (1 号 4 月 2015 年开始) → 国外配套没有征收消费税。 (附加条件)